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Vragen van het lid Bruins (ChristenUnie) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de aanpak geluidhinder spoor (ingezonden 
20 januari 2017). 

Vraag 1
Kunt u aangeven hoe u tot de slotsom gekomen bent dat er een investering 
van circa vier miljoen euro nodig is om de meest urgente locaties van 
booggeluid aan te pakken?1 Hoe is dit bedrag opgebouwd? 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe de aanpak van deze meest urgente locaties er precies 
uitziet? Wat kan er gedaan worden en op welke termijn zal dit gebeuren? 

Vraag 3
Heeft ProRail al de opdracht gekregen om bij de meest urgente locaties in 
Hilversum, Leiden, Nijmegen en Soest aan te vangen met de plaatsing van de 
zogeheten SpoorStaafConditioneringsSystemen? Zo ja, welke termijn is er 
gesteld aan ProRail om deze plaatsing uit te voeren en af te ronden? Zo nee, 
wanneer zal Prorail deze opdracht krijgen?

1 Kamerstuk 29 984, nr. 694
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